
Referat – Generalforsamling 2009 
 

1. Valg af dirigent. Morten Zinther  
Valg af stemmetællere. Morten Zinther 
Der var 24 stemmeberettigede 
Godkendelse af evt. fuldmagter. 3 fuldmagter 
 

2. Bestyrelsens beretning om det forløbne år: 
 
Ingen kommentarer til beretningen, ud over en appel til at tynde i træerne da de tager 
udsigten fra nogle af husene.  
Sidste udkald for fjernelse af surfudstyr fra stranden. 
Der kom forslag om en fælles dag hvor der tyndes i hegn ned til stranden ved 
fællesarealerne ved 
Lillenæs. Dette viste sig at bliver en stor diskussion, og sendes videre til punkt ti. 
 

3. Aflæggelse af regnskab for året 2008  
Ingen kommentarer til dette. Det godkendes. 
 

4. Hastighedsregulerende foranstaltninger ”gummibump” Ravnsgårdsvej. 
 
Generalforsamlingen tilkendegiver at bestyrelsen skal arbejde videre med dette, og der 
findes konkret løsning på dette til næste eller ekstraordinær-generalforsamling. 
 
Forslag omkring skiltning med 15. Km/t og legende børn på stillevejene/stikvejene. 
 

5. Behandling af indkommende forslag 
 

5.1 Forslag 1: Opsætning af bomme på stisystem -af Finn Thomsen, Lillenæs 42-.  
Bestyrelsen ser om der bliver tid til det.  
Det mangler noget konkret eks. Pris. 

5.2 Forslag 2: Etablering af yderligere belysning på stisystem -af Finn Thomsen, Lillenæs 42-. 
Bestyrelsen ser om der bliver tid til det.  
Det mangler noget konkret eks. Pris. 

5.3 Forslag 3: Vedtægtsændring til pkt. 12 afsnit 3 – af bestyrelsen -. 
Ændringen i vedtægten blev vedtaget med 21 stemmer for forslaget og ingen imod. 

 
6. Fastlæggelse af budget og kontingent år 2009.  

 
Resultatopgørelse 2008, forslag til budget år 2009, samt yderligere relevante budget tal er 
lagt ud på vores hjemmeside http://www.ravnsgaardlillenaes.dk/Møder.htm 
 
Budgettet blev enstemmigt vedtaget. 
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7. Valg af ny formand: 

 
Thomas Dybvad Olesen fra Ravnsgårdsvej 107 blev valgt. 

 
8. Valg af Bestyrelsesmedlemmer og suppleanter: 

 
Da Berit Hermansen blev genvalgt, kom ikke ændringer i forhold til 2008, og bestyrelsen 
består altså ud over Thomas Dybvad Olesen af, Georg Styrbro, Berit Hermansen, Ib Olsen 
og Thomas Rose. 
Suppleanterne er fortsat Morten Zinther og Erik Møller 
 

Ifølge vedtægterne skal mindst 2 af bestyrelsesmedlemmerne enten være fra Ravnsgårdsvej eller 
Lillenæs. 
 
9. Valg af revisor og revisorsuppleant. 

Rasmus Sørensen og Preben Toft modtog genvalg som hhv. revisor og revisorsuppleant. 
 

10. Eventuelt 
a. Debat: Forhold vedr. hærværk og manglende oprydning ifm. nytår. 

i.  Appel til folk om at snakke med børnene om hærværk. 
ii. Der skal ryddes op efter fyrværkeri. 

iii. Folk skal tænke på ikke at affyre fyrværkeri inden for 300 meter fra stråtækte 
huse.  

b. Kurt Egebro har meldt sig til brolauget. 
c. Beboerne skal selv sørge for oprydning foran egne matrikler. 
d. Der var en stor drøftelse omkring pasning og tynding af krat. Der kom mange gode 

forslag, og flere grundejere tilbød at hjælpe med specifikke opgaver. 
i.  Bestyrelsen tager på det første bestyrelsesmøde den 17. marts 2009 punktet 

op, og bestyrelsen melder ud hvorledes disse tilbud eventuelt ønskes benyttet. 
ii. Pasning af ejerlavets fællesarealer er bestyrelsens ansvar, og der gøres 

opmærksomme på, at ingen grundejere selv må ændre fællesarealerne.  
e. Der er forslag om at garantbeviset skal indløses, så pengene kan sikres bedre. Det 

bakker generalforsamlingen op om. Bestyrelsen foretager løbende vurdering af 
placering af Ejerlavets midler. 

f. Forslaget omkring fårehold bliver der ikke arbejdet videre med. 
g. Husk at bruge ”hømmerne”. De virker, med der er stadig et par syndere.  
h. Bestyrelsen ser på om belysningen ved stisystemet er blevet afskærmet. Der må ikke 

laves ændringer af belysning på egen hånd – har man ønsker bedes man henvende 
sig til bestyrelsen – evt. stille forslag til næste generalforsamling.  

 
 


